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Tilstedeværende: Henrik, Peter, Jannie 

 

Jubilærum d. 10/3 - Jannie deltager 

Dansk Kabel TV – Vi siger ja til kontrakten om bedre bredbånd. 

STOFA Kabel-TV. Kontrakten er modtaget fra Bjarne. 

Michele undersøger om der kan laves bump på vejen. 

 Samarbejdsmøde d. 21/3 Jannie Deltager. 


